

Garantiekarte Warranty Card

Smart -Tablet Smart Tablet

Bitte bewahren Sie den Kaufbeleg zusammen mit Ihrer Garantiekarte auf.
Please keep your purchase receipt together with your warranty card.

Diese Garantie deckt Material- und Herstellungsfehler ab, die während der Garantiezeit auftreten. Die Garantie gilt nicht für: Schäden, die durch unsachgemäßen Gebrauch, Unfall oder nicht autorisierte Reparaturen verursacht wurden, sowie normale Verschleißschäden, die durch äußere Einflüsse wie Wasser, Feuer oder extreme Temperaturen verursacht wurden.

This warranty covers material and manufacturing defects that occur during the warranty period. The warranty does not apply to: Damage caused by improper use, accident, or unauthorized repair: normal wear and tear damage caused by external factors such as water, fire, or extreme temperatures.

Name / Name _____

Adresse / Address _____



Datum des Kaufs / Date of Purchase _____

Ort des Kaufs / Location of Purchase _____

Referenznummer / Reference Number: _____

Im Garantiefall gehen Sie bitte wie folgt vor: Kontaktieren Sie unseren Kundenservice unter:

E-Mail: tempo-service-at@sertronics.de

Telefon: 00800 333 00 666. Halten Sie Ihren Kaufbeleg und Ihre Garantiekarte bereit. Beschreiben Sie das Problem so genau wie möglich. Senden Sie das Produkt gegebenenfalls an unsere Serviceadresse: Tempo International GmbH, Friesenweg 7, 22763 Hamburg, Deutschland (Bitte beachten Sie, dass unfreie Sendungen nicht angenommen werden.)

If you have a warranty case, please follow these steps: Contact our customer service at:

Email: tempo-service-at@sertronics.de Phone: 00800 333 00 666. Keep your purchase receipt and warranty card ready.

Describe the issue as accurately as possible. If necessary, send the product to our service address: Tempo International GmbH, Friesenweg 7, 22763 Hamburg, Germany (Please note that unpaid shipments will not be accepted.)

Detaillierte Beschreibung der Fehlfunktion:

Detailed description of malfunction:

**TEMPO INTERNATIONAL GMBH, FRIESENWEG 7,
22763 HAMBURG, GERMANY**



MODELLNUMMER:

AIBTAB7-1125

MODEL NUMBER:

PRODUKTCODE:

852834

PRODUCT CODE:



11/2025

1

**JAHR GARANTIE
YEAR WARRANTY**

Das Symbol (durchgestrichene Mülltonne auf Rädern) auf Ihrem Produkt 2012/19/EU zeigt an, dass das Produkt nicht mit dem Hausmüll vermischt oder entsorgt werden darf, wenn es nicht mehr verwendet wird. Dieses Produkt muss bei der örtlichen kommunalen Sammelstelle für das Recycling des Produkts abgegeben werden.

The symbol (crossed out wheeled-bin) on 2012/19/EU your product indicates that the product shall not be mixed or disposed of with your household waste, at the end of its use. This product shall be handed over to your local community waste collection point for recycling of the product.